

# 香格里拉酒店 芬蘭體驗

分享是次快樂住宿體驗  
#KOWLOONSHANGRILA #MYSHANGRILA，有  
機會贏得香港至芬蘭來回商務機票一張  
及價值HK\$6,000芬蘭旅遊禮券一份。

## 於九龍香格里拉 尋找快樂基因

透過探索芬蘭美食、文化以及一系列地道體驗活動，發掘您內在的芬蘭基因，了解這個北歐國家為何能四度蟬聯世界上最幸福的國度！

此獨一無二的住宿計劃每晚HK\$1,900起，優惠包括：

兩位賓客於Café KOOL享用自助早餐

港幣500元之餐飲消費額

芬蘭地道體驗：

- 芬蘭主題迎賓禮物
- 可愛的姆明或馴鹿玩偶（由芬蘭航空提供）
- 浪漫北極光主題房佈置
- 芬蘭帳篷玩樂體驗
- 享受快樂，成為芬蘭人--了解芬蘭 100 項有趣小知識
- 2021年12月18日(週六)參加於九龍香格里拉舉行的「芬蘭之味」活動，體驗芬蘭文化及參與一系列有趣活動



掃描 QR code 獲取更多資訊

\*此優惠適用於2021年11月5日至2022年1月2日入住

\*價格須另加一服務費

\*優惠受條款與細則約束

\*芬蘭地道體驗內各款禮品限量供應，送完即止

Supported by  
**FINNAIR**

**JEBSEN HOLIDAYS**  
捷成假期

**VisitFinland.com**

**FCAHK**  
FINLAND COUNCIL OF HONG KONG



預訂或查詢，請與銷售部聯絡

SALES.HONGKONG@SHANGRI-LA.COM

九龍香格里拉  
SHANGRI-LA

# EXPLORE

## Finland @ Kowloon Shangri-La

AN OPPORTUNITY TO WIN A ROUND TRIP BUSINESS CLASS AIR TICKET BETWEEN HONG KONG & FINLAND AND ONE SET OF HK\$6,000 TRAVEL VOUCHER TO FINLAND BY SHARING YOUR HAPPY STAY MOMENT #KOWLOONSHANGRILA #MYSHANGRILA

## FIND YOUR INNER HAPPINESS AT KOWLOON SHANGRI-LA

Discover the food, culture and authentic experiences of Finland and discover why this unique destination was voted the World's Happiest Country for four consecutive years!

From HK\$1,900 per night, our unique staycation package includes:

- 🍴 Buffet breakfast for two people at Cafe KOOL
- 🍷 \$500 dining credit
- 🇫🇮 Authentic Finnish Experiences:
  - Finnish Welcome Amenities
  - Adorable Moomin doll or reindeer doll (courtesy of Finnair)
  - Romantic Northern Lights themed room setup
  - Play time in a Finnish teepee
  - Be happy, Be Finnish - learn 100 fun facts of Finland
  - Free admission to the "Taste of Finland" event in Kowloon Shangri-La on 18 Dec 2021 (including cultural experience and fun activities)



Scan this QR code for more information

- \* This package is available for stays from 5 Nov 2021 to 2 Jan 2022
- \* Rate is subject to a 10% service charge
- \* Terms and conditions apply
- \* Finnish Welcome Amenities and Moomin/reindeer doll are available while stock last

Supported by

FINNAIR

JEBSEN HOLIDAYS  
捷成假期

VisitFinland.com

FCAHK  
FINLAND COUNCIL OF HONG KONG

FOR ENQUIRY OR RESERVATION, PLEASE CONTACT SALES OFFICE :

✉ SALES.HONGKONG@SHANGRI-LA.COM

KOWLOON  
SHANGRI-LA  
HONG KONG